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Kedves Kollégisták! 
Kovács Luca Boglárka vagyok, és szeretnék jelentkezni a 
kollégiumi Diák Bizottság elnöki pozíciójára. Azért pályázom 
erre a szerepre, mert hiszek abban, hogy közösen 
tudjuk még élvezetesebbé és támogatóbbá tenni a kollégiumi 
életet. 
 
Az elmúlt évem során tapasztalatot szereztem a közösségi 
események szervezésében és a csapatmunkában, de 
szeretném, ha a jövőben még inkább középpontba 
állíthatnánk a közösségi kapcsolatok erősítését. Célom, hogy 
mindenki hangja számítson, és együtt alakíthassuk a 
kollégiumunk jövőjét.  
 
Önmagamat egy lelkes embernek tartom. Fontos számomra 
az összeszedett szervezés és nem félek kritikát 
megfogalmazni és irányomban is szívesen fogadom. 
Véleményem mellet kiállok, de nyitott vagyok új ötletekre. 
Személy szerint a szóbeli kommunikációt preferálom, de 
természetesen nem tartózkodok az írásbeli 
megoldásoktól sem. 

KOVÁCS LUCA 
BOGLÁRKA 
 
ELNÖKJELÖLT 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kedves Kollégisták! 
 
Vígh Edmond Tamás vagyok, az ELTE GTK Pénzügy és 
Számvitel szakjának hallgatója, és szeretnék jelentkezni a 
kollégiumi Diák Bizottság alelnöki pozíciójára. Azért pályázok 
erre a posztra, mert szeretnék aktív szerepet vállalni 
kollégiumunk közösségszervezésében, valamint a DB, és a 
lakóközösség építő jellegű javaslatainak feldolgozásában és 
kivitelezésében.  
 
Lelkes fiatalhoz hűen tanulok, dolgozok, jogosítványt csinálok, 
valamint ifjusági kultúrális rendezvényekre járok. Úgy 
gondolom, hogy „think outside the box” hozzáállásom, 
igazságérzetem, optimális megoldás kereső szemléletem 
hatékonyan segítségére lesz a Bizottság munkájának. 
 
Célom a kollégiumi társadalmi élet fellángoltatása programok 
szervezésével, közösségi terek létrehozásával, valamint a 
lakók egyéni, és közös problémáinak feltérképezése, 
megoldása. 

VÍGH EDMOND 
TAMÁS 
 
ALELNÖKJELÖLT 



 

 

   
 
 A Diákbizottság egyik fontos célkitűzése, hogy az állandó feladatok 
elvégzését optimalizáljuk. Ezen kívül programunk részét képezi még 
több olyan terület, amivel kiemelten szeretnénk foglalkozni.  
 Elsődleges célunknak tekintjük hallgatótársaink kollégiumi 
érdekképviseletét. Megkönnyíteni és kényelmesebbé tenni a kollégiumi 
életet minden hallgató számára. 
 
 
 
 
 Egyik alapfeladatunk a kollégiumi felvételi gördülékeny 
lebonyolítása, a kollégisták kérvényeinek elbírálása, ezáltal a hallgatók 
férőhelyének zökkenőmentes biztosítása. Illetve, hogy a be- és 
kiköltözési folyamat is gördülékenyen folyhasson le.  
   
 
 
 
 Mivel az életünket elég erősen megalapozzák a kollégiumi éveink, 
itt szerzett tapasztalataink és emlékeink ezért szeretnénk ezt 
számotokra minél színesebbé, élménydúsabbá és kényelmesebbé 
tenni. Ezt különböző fejlesztésekkel, illetve programokkal terveztük 
megtenni. 
 Legjobb tudásunk szerint szeretnénk megfelelni a legtöbb 
igénynek, illetve elvárásnak egyaránt. Különböző fejlesztési ötleteinket 
megvalósításában szerencsére, mint a vezetőség, mint pedig a 
Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat is segítséget nyújt számunkra.  
 Szeretnénk veletek jobban felvenni a kapcsolatot és biztosítani a 
folyamatos kommunikáció fenntartását, hogy a legfontosabb 
információk biztosan minden kollégiumi lakóhoz eljusson. Emellett 
kíváncsiak vagyunk a ti véleményeitekre és ötleteitekre is a  
jövővel kapcsolatban. 
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 Mint minden kollégiumban, nálunk is kiemelt feladat a jó közösség 
kialakítása. Ennek legjobb színterei szerintünk a különféle programok 
megszervezése, ami számunkra az egyik legfontosabb cél. 
 Rengetek ötletünk van a jövőre nézve programok terén. Szeretnénk 
legalább minden hónapban készíteni nektek valamit, amivel ki tudjátok 
egy kicsit pihenni az évközi számonkérések és beadandók világát. Több 
kisebb, illetve pár nagyobb program ötletet is eszünkbe jutott, 
amelyekből esetleg hagyományt is lehetne a későbbiekben teremteni.  
 Mint szerintünk már sokatok tudja, pár program az elmúlt pár 
hétben megvalósításra is került, mint például a Halloween-i buli, Kvíz-
est vagy pedig a gulyásfőzés, amire a mi legnagyobb örömünkre 
nagyon sokan eljöttetek. 
 A közeljövőben tervezünk nektek, Adventi filmesteket, valamint 
különböző sportesemények is vannak a tarsolyunkban majd, ha eljön a 
jó idő. 
  
 
 
 
 Reméljük, hogy a programunk elnyerte a tetszésedet. Ez a  
kollégium legalább annyira otthon, mint lakhatás, ezért minden 
megteszünk, hogy otthonosabb, közösség szempontból a 
legsokszínűbb legyen. 
 Köszönjük, ha megtisztelsz minket a szavazatoddal! 
    

Üdvözlettel, 
 

Kovács Luca Boglárka és Vígh Edmond 
elnök-, illetve alelnökjelölt 
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